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Protokół Nr V/07 

-----------------------------------------------------------------------------------------  
 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej  
22 lutego 2007 r. w sali widowiskowej 

Domu Kultury w Dobrej. 
  
  
 Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 1510 otworzył V 
sesję Rady Miejskiej w Dobrej. Powitał zaproszonych gości: radnych 
powiatowych: p. Katarzynę Szklanko, p. Zbigniewa Bartosika, kierowników 
jednostek, zakładów pracy, przedstawicieli samorządów, przedstawicieli 
służby zdrowia z terenu Gminy Dobra: p. Zbigniewa Miklasa, p. Jadwigę 
Cerbst-Fic, p. Bernardę Dróżdż, Burmistrza Dobrej – p. Andrzeja 
Piątkowskiego, z-cę Burmistrza Dobrej – p. Jacka Gajewskiego, Skarbnika 
Dobrej – p. Beatę Kmieć i pracowników Urzędu Miejskiego. 
 

Przewodniczący Paweł Janicki stwierdził, że na stan 15 radnych 
Rady Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 14 radnych, co stanowi 
quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Nieobecni radni: Andrzej Pietrzak. 
Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1,2 i 3 
do protokołu. 
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki przedstawił 

wniosek Burmistrza Dobrej w sprawie zwołania sesji, stwierdzając, iż sesja 
została zwołana na wniosek Burmistrza Dobrej.  
 
Nie zgłoszono zmian do porządku obrad i przewodniczący odczytał 
zaproponowany porządek obrad.  
 
Porządek obrad : 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
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5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 

7. Informacja nt. ochrony zdrowia na terenie Gminy Dobra. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 
międzysesyjnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie:  

1) zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Gminy Dobra na lata 2005 – 2009 (nr V/25/07) 

10. Podjęcie budżetu Gminy Dobra na 2007 r. (nr V/26/07) 

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

2) odczytanie opinii komisji,  

3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

4) odczytanie wniosku Burmistrza w sprawie wprowadzenia 
poprawek do projektu budżetu, 

5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej wraz z 
poprawkami do projektu budżetu, 

6) głosowanie poprawek Burmistrza, 

7) głosowanie innych wniosków zgłoszonych przed sesją lub na 
sesji z uwzględnieniem art. 183 ust. 2 ustawy o finansach 
publicznych z dnia 30 czerwca 2005r. (Dz. U. z 2005 r. Nr 249, 
poz.2104 ze zmianami)  

8) głosowanie projektu uchwały budżetowej wraz z 
przegłosowanymi poprawkami. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia stawek opłaty targowej, zarządzenia jej poboru w 
drodze inkasa, określenia inkasenta i wysokości 
wynagradzania za inkaso – nr V/27/07 

2) ustalenia zasad i trybu korzystania z targowiska miejskiego 
„Zielony Rynek” w Dobrej inkaso – nr V/28/07 

3) zmiany uchwały dotyczącej ustalenia terminów płatności przez 
inkasentów inkaso – nr V/29/07 
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4) zwolnień z podatków od nieruchomości – nr V/30/07 

5) wprowadzenia zwolnień od podatku od środków 
transportowych – nr V/31/07 

6) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 
lokali mieszkalnych położonych w Dobrej Pl. J. Słowackiego – 
nr V/32/07 

7) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z 
udziałem w nieruchomości wspólnej – nr V/33/07 

8) powołania Komisji Inwentaryzacyjnej – nr V/34/07 

9) uchylenia uchwały dotyczącej utworzenia Środowiskowego 
Domu Samopomocy w Dobrej oraz nadania Statutu – nr 
V/35/07 

10) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 r. – nr 
V/36/07 

12. Wniosek w sprawie odwołania Sekretarza Dobrej 

13. Zlecenie Komisji Rewizyjnej sprawdzenia prawidłowości 
wyborów sołtysa w sołectwie Długa Wieś. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski. 
 
 
 
Do pkt 4: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
 

Przewodniczący Paweł Janicki poinformował, że protokół nr IV/07 
poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed 
posiedzeniem Rady. 
 Stwierdził, że jest napisany zgodnie z przebiegiem sesji i zgłosił 
wniosek o nie odczytywanie protokołu, który został jednogłośnie przyjęty 
przez Radę tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jego 
przyjęciem głosowano 14 radnych, nie było głosów przeciwnych i 
wstrzymujących.  
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Protokół nr IV/07 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 17.01.2007 r. został 
jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania. 
Przewodniczący oznajmił, że protokoły z sesji Rady Miejskiej w Dobrej są 
do wglądu w biurze Rady, w godzinach pracy urzędu. 
 
 
Do pkt 5: 

Interpelacje i zapytania radnych. 
 
 Radny Janusz Nowakowski zapytał jak będzie wyglądał program 
„Wszystko zaczyna się od marzeń” i czy nie zagrozi jego realizacji 
reorganizacja szkoły? 
 
 Radny Jan Dzierdzicki zgłosił wniosek o wykonanie oświetlenie do 
cmentarza od ul. Sperczyńskiego – Nowotki. 
Zapytał o możliwość wykonania chodnika przez Zamysłów (ul. Nowotki)? 
 
 Radny Henryk Gręzicki zapytał o sprawę przekazania strażnicy OSP 
na własność jednostce. 
 
 Radny Stanisław Zasiadczyk poinformował o zniszczeniu drogi od 
cmentarza w Dobrej w stronę Dąbrowicy. 
 
 Radny Jan Dzierdzicki zapytał o obcinki drzew na chodnikach, czy 
przy posesjach prywatnych drzewa mają obcinać właściciele posesji, czy 
wszystkie drzewa zostaną obcięte przez pracowników gminy czy Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej? 
 
 
Do pkt 6: 

Sprawy samorządu. 
 
 Pan Jan Światowski (soł. Stawki) i p. Ewa Makówka (soł. Chrapczew) 
zapytali o termin wykonania wodociągów w sołectwach? 
 
 Pan Krzysztof Kucharski (soł. Rzymsko) poruszył sprawę rekultywacji 
drogi w Rzymsku oraz wykonanie drogi w Miłkowicach (do kościoła). 
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 Pan Józef Skonieczny (soł. Wola Piekarska) wnioskował o wymianę 
przepustów pod asfaltem na drogach powiatowych w rejonie Piekar oraz 
założenie lampy na rozwidleniu dróg w Woli Piekarskiej. 
 
 Pani Halina Grubska (soł. Miłkowice) prosiła o wyjaśnienie sprawy 
wykonania drogi w Miłkowicach – do kościoła. 
 
 Pani Jadwiga Józefiak (soł. Skęczniew) zgłosiła sprawę wycinki drzew 
i krzewów przy drodze powiatowej w Skęczniewie. 
 
 
Do pkt 7: 

Informacja nt. ochrony zdrowia na terenie Gminy Dobra. 
 
 Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski przedstawił przedstawicieli 
służby zdrowia z terenu gminy Dobra tj. stomatologów: p. Jadwigę Cerbst-
Fic, p. Barnardę Drożdż i przedstawiciela Niepublicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej „CYRULIK” s.c. p. Zbigniewa Miklasa. Wyjaśnił, iż 
przedstawiciele służby zdrowia zostali zaproszeni na sesję w związki 
interpelacjami radnych, aby osobiście wyjaśnili nurtujące radnych sprawy 
oraz zasady funkcjonowania służby zdrowia. 
 
 Pierwszy informację o zadaniach służby zdrowia przedstawił 
p.Zbigniew Miklas – lekarz rodzinny. Przeprosił za nieobecności na 
poprzednich sesjach Rady, które związane były z pracą lekarzy w czasie, 
kiedy odbywały się sesje. 
P. Z. Miklas omówił przepisy związane z prowadzenie działalności lekarzy.  
Poinformował, że aktualnie do lekarzy spółki „CYRULIK” zapisanych jest 
5.100 osób, jednak liczba pacjentów zmniejsza się. Zakomunikował, że 
zakład czynny jest w godzinach od 800 do 1800 (poniedziałek – czwartek), w 
tym przerwa w przyjmowaniu pacjentów, w piątek do godz. 1400. Od trzech 
lat zastępstwa w czasie urlopów wypoczynkowych świadczą lekarze z 
ośrodka w Kowalach Pańskich.  
Przedstawił zasady przeprowadzania badań, wydawania skierowań na 
badania specjalistyczne oraz zaświadczeń na żądanie pacjentów. 
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Wyjaśnił, że za wydawane zaświadczenia pobierane są opłaty, co jest 
zgodne z art. 16 ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych 
ze środków publicznych, który wyłącza niektóre czynności świadczone 
przez lekarzy. P. Zbigniew Miklas dodał o placówka wykonuje wszystkie 
ustawowe czynności lekarskie, związane z leczeniem pacjentów, a pracę 
lekarzy wspomaga pielęgniarka środowiskowa, która zatrudniona jest w 
spółce. 
 
 Radny Stanisław Zasiadczyk zapytał o opłaty pobierane przez lekarzy 
za wykonywane usługi? 
 
 P. Zbigniew Miklas odpowiedział, że opłaty pobiera są za wystawiane 
zaświadczenie, ponieważ ośrodek wykonuje ustawowe czynności lekarskie. 
Poinformował także o dodatkowych badaniach, za które pobierane są 
opłaty oraz o wizytach domowych, które wykonywane są dla osób bardzo 
chorych czy sparaliżowanych. 
 
 Pani Aldona Stempak – mieszkanka Dobrej zapytała, dlaczego oprócz 
lekarzy zatrudnionych w spółce w ośrodku nie ma innych lekarzy? 
 Radny Henryk Gręzicki prosił o wyjaśnienie sprawy przejęcia 
pacjentów, którzy leczeni byli przez lekarza rodzinnego p. Supernaka. 
 
 P. Z. Miklas oświadczył, że zatrudnienie lekarzy jest zgodne z 
zapotrzebowaniem, natomiast nie posiada informacji o pacjentach 
leczonych przez p. Supernaka, gdyż zmiana lekarza należy do pacjentów. 
 
 Pan Józef Frątczak (soł. Piekary) zapytał o możliwość dostępu do 
opieki zdrowotnej po godzinie 1800? 
 
 Lekarz rodzinny p. Zbigniew Miklas odpowiedział, że w godz. od 1800 

do 800 opieką pacjentów zajmuje się szpital i do chorego można wzywać 
pogotowie ratunkowe, czy samemu dowieźć pacjenta do szpitala. 
Poinformował o wypisywaniu aktów zgonu, które wypisuje lekarz rodzinny, 
a powinien lekarz z pogotowia, który stwierdzi zgon po przybyciu do 
pacjenta. 
 

 



 7 

 Pani Barbara Chorąziak (soł. Chrapczew) oznajmiła, że pacjenta nie 
obchodzi, jakie są układy miedzy NFZ a lekarzami tylko sprawa uzyskania 
pomocy lekarskiej. Oznajmiła, że inni lekarze wydają zaświadczenia bez 
dodatkowych opłat, jakie trzeba wnosić do lekarza w Dobrej. 
 
 P. Zbigniew Miklas wyjaśnił, że zaświadczenie lekarskie dla 
młodzieży chcącej kontynuować naukę na studiach jest wydawane 
bezpłatne w jednym egzemplarzu, chociaż zdający na studia proszą często 
o większą ilość zaświadczeń i wtedy muszą zapłacić za dodatkowe 
zaświadczenia. W przypadku zaświadczeń, które żądają różne instytucje, 
powinni sami wystąpić o wydanie zaświadczenia i opłacić je. W przypadku, 
gdy po zaświadczenie występuje pacjent to on ponosi koszty wydania 
zaświadczenia. 
W przypadku skierowań na badanie lekarskie powinien wystawić lekarz, 
któremu badanie potrzebne jest do leczenia, a nie kierować po jego 
wydanie do lekarza rodzinnego. 
 
 Pani Aldona Stempak – mieszkanka Dobrej prosiła, aby w 
przychodni w Dobrej mógł przyjmować lekarz psychiatra p. Olas, który jest 
mieszkańcem Dobrej, wtedy mieszkańcy gminy nie musieliby jeździć do 
przychodni psychiatrycznej do Turku. 
 
 P. Zbigniew Miklas odpowiedział, że nie ma wpływu na miejsce 
przyjmowania pacjentów przez p. Olasa. 
 
 Przewodniczący Paweł Janicki podziękował lekarzowi rodzinnemu 
p.Zbigniewowi Miklasowi za szczegółowe informacje na temat służby 
zdrowia i poprosił p. Bernardę Drożdż – stomatologa, aby przedstawiła 
informację nt. swojej pracy. 
 
 Pani Bernarda Drożdż poinformowała, że leczy pacjentów w 
godzinach dopołudniowych od 800 do 1300 (poniedziałek, środa, piątek) i 
popołudniowych od godz. 1300 do 1800 (wtorek, czwartek). Raz w kwartale 
rejestrowani są pacjenci, którzy osobiście przyjdą się zarejestrować. 
Codziennie można się dorejestrować, jeśli są z bólem lub w zastępstwie, 
gdy wcześniej zarejestrowany pacjent nie przyjdzie na wizytę.  
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Wyjaśniła, że długie kolejki pacjentów związane są z kontraktem 
podpisanym z NFZ, z którego wynika, że lekarz stomatolog ma możliwość 
przyjęcia 5 pacjentów dziennie. Jeśli przekroczenie nie otrzymują zwrotu za 
leczenie z NFZ. 
Przekazała podstawowe informacje o leczeniu zębów. Dodała, że przy 
leczeniu stosowane są opłaty zgodne z przepisami. 
 
 Stomatolog p. Jadwiga Cerbst-Fic oświadczyła, iż przyjmuje 
pacjentów także na zasadach związanych z podpisanym kontraktem z NFZ, 
tj. 5 pacjentów dorosłych i dwójka dzieci. Pacjenci z bólem zęba 
przyjmowani są poza kolejnością. Rejestracja pacjentów odbywa się 
codziennie, stosowana jest również rejestracja telefoniczna. Zapisy są na 
dzień i godzinę, dlaczego pacjenci nie czekają.  
Lekarze świadczą także prywatne odpłatne usługi lekarskie.  
 
O godz. 1610 przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki ogłosił 
kilkuminutową przerwę w obradach. Po wznowieniu obrad Rady 
przewodniczący oddał głos Burmistrzowi. 
 
 
 
Do pkt 8: 
Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 

międzysesyjnej. 
 
 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że 

sprawozdanie dotyczy okresu od dnia 18 stycznia 2007 r. do dnia 21 lutego 
2007 r. i stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Poinformował o turnieju piłki nożnej, który odbył się 17 lutego 2007 r. w 
Szkole Podstawowej Nr 5 w Turku, gdzie drużyna samorządu z Dobrej 
zajęła czwarte miejsce. 
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Do pkt 9: 
Podjęcie uchwały w sprawie: 

zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Gminy Dobra na lata 2005 – 2009 

 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że w 

załączniku do Uchwały Nr XVIII/143/05 z dnia 21 kwietnia 2005 r. w 
sprawie uchwalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Dobra na 
lata 2005 – 2009 proponuje się wprowadzenie zmian: 
 

1. Dział II Rozdział 9 otrzymuje brzmienie: 
 
KOD ZADANIA : 09/2005/2007  
Nazwa zadania: Budowa hali widowiskowo - sportowej w Długiej Wsi 
Łączne nakłady do poniesienia: 6 070 000 zł 
Data rozpoczęcia inwestycji: 2007 
Data zakończenia inwestycji: 2010 
 

2. Dodaje się: 
 

KOD ZADANIA : 12/2007  
Nazwa zadania: Renowacja zespołu dworskiego w Długiej Wsi 
Łączne nakłady do poniesienia: 2 010 000 zł 
Data rozpoczęcia inwestycji: 2007 
Data zakończenia inwestycji: 2009 
 
KOD ZADANIA : 13/2007  
Nazwa zadania:  Renowacja terenów zielonych oraz budowa ciągu  

pieszo - rowerowego w m. Dobra 
Łączne nakłady do poniesienia: 607 000 zł 
Data rozpoczęcia inwestycji: 2007 
Data zakończenia inwestycji: 2009 
 

Następnie przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej poprosił o 
przedstawienie opinii komisji. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie nad projektem 
uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Gminy Dobra na lata 2005 – 2009, który został przyjęty 
przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas 
głosowania za jego przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw------, głosy 
wstrzymujące-------. 
 
Uchwała Nr V/25/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie zmiany uchwały dotyczącej Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Gminy Dobra na lata 2005 – 2009 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Do pkt: 10. 

Podjęcie budżetu Gminy Dobra na 2007 r.  
 

1) przedstawienie projektu uchwały budżetowej 
 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski przedstawił projekt budżetu, 
który stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

2) odczytanie opinii komisji 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak odczytał pozytywną opinię do projektu budżetu na 2007 r.  
Opinia stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Również Komisja Socjalno – Społeczna pozytywnie zaopiniowała 
projekt budżetu na 2007 r., którą przedstawił przewodniczy Komisji 
Janusz Nowakowski. Opinia stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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3) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

 
Uchwałę Nr 29/SO – 6/06/Ko Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 11 grudnia 2006 r. w sprawie 
wyrażenia opinii o projekcie budżetu Miasta i Gminy Dobra na 2007 r. 
przedstawił Zastępca Burmistrza p. Jacek Gajewski. Przedstawiona opinia 
pozytywna stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 

4) odczytanie wniosku Burmistrza w sprawie wprowadzenia  
poprawek do projektu budżetu 

 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski odczytał wnioski w sprawie 

wprowadzenia poprawek do projektu budżetu. Wnioski stanowią załącznik 
nr 10 do protokołu. 
Skarbnik Dobrej p. Beata Kmieć poinformowała, że do projektu budżetu 
zostały wprowadzone także zalecenia Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Poznaniu ujęte w opinii. 
 
5) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej wraz z poprawkami  

do projektu budżetu, 
 

Przewodniczący Paweł Janicki otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały budżetowej i zgłoszonymi propozycjami. 
Radni nie zabrali głosów w dyskusji. 
 

6) głosowanie poprawek Burmistrza 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej zarządził przegłosowanie 
poprawek Burmistrza do projektu budżetu gminy na 2007 r., które zostały 
przyjęte jednogłośnie. 
Wyniki głosowania: 
„za” – głosowało 14 radnych 
„przeciw” – nie zgłoszono 
„wstrzymało się od głosu” – brak, spośród 14 radnych biorących udział w 
głosowaniu.  
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7) głosowanie innych wniosków zgłoszonych przed sesją  

lub na sesji z uwzględnieniem art. 183 ust. 2  
ustawy o finansach publicznych z dnia 30 czerwca 2005 r.  

(Dz. U. z 2005 r. Nr 249, poz.2104 ze zmianami) 
 
 

Przed sesją i na sesji nie zostały zgłoszono inne wnioski do zmiany 
projektu budżetu.  
 
 
8) głosowanie projektu uchwały budżetowej wraz z przegłosowanymi 

poprawkami 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki zarządził 
przegłosowanie projektu budżetu miasta i gminy Dobra na 2007 r. wraz z 
wprowadzonymi zmianami. 

 
Budżet na 2007 r. został przyjęty przez Radę Miejską w Dobrej 

jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 
zgłoszono. 
 
Uchwała Nr V/26/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie budżetu gminy na 2007 r. stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
O godz. 1705 przewodniczący Paweł Janicki ogłosił 10 min. przerwę w 
obradach. Wznawiając obrady oddał głos Burmistrzowi Dobrej.  
 
 
Do pkt 10: 

Podjęcie uchwał 
1) Określenie stawek opłaty targowej, zarządzenia jej poboru w 

drodze inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagradzania za 
inkaso 

 
Burmistrz przedstawił projekt uchwały zgodnie z załącznikiem nr 12 

do protokołu.  
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Podkreślił propozycję wyznaczenia inkasentem p. Bogdana Bazana, 
który za pobór opłaty targowej w drodze inkasa będzie otrzymywał 
wynagrodzenie w wysokości 3 % pobranej opłaty targowej.  

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w 
sprawie określenia stawek opłaty targowej, zarządzenia jej poboru w drodze 
inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagradzania za inkaso, która 
została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących się” – nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr V/27/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie określenia stawek opłaty targowej, zarządzenia jej poboru w drodze 
inkasa, określenia inkasenta i wysokości wynagradzania za inkaso stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 

2) Ustalenie zasad i trybu korzystania z targowiska miejskiego 
„Zielony Rynek” w Dobrej inkaso 

 
Burmistrz p. Andrzej Piątkowski zaproponował projekt uchwały 

przedstawił zasady i tryb korzystania z placu targowego „Zielony rynek”. 
Przedstawił godziny otwarcia targowiska – od poniedziałku do soboty: 
- od 600 do 1600 – w okresie od 1 października do 31 marca  
- od 600 do 1800 – w okresie od 1 kwietnia do 30 września, informując, że 

w innych godzinach plac będzie zamknięty. 
Poinformował o ujętych w regulaminie zasadach, w jaki sposób handlarze 
powinni wystawić artykuły do sprzedaży, jakich artykułów nie wolno 
sprzedawać, w jaki sposób administrator zarządza targowiskiem. 
Burmistrz podkreślił, ze regulamin zostanie wywieszony na targowisku. 
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Radni nie zgłosili pytań i przewodniczący Komisji Rady przedstawili opinie. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak przedstawił pozytywną opinię do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oświadczył, że Komisja ta także pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w 
sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z targowiska miejskiego 
„Zielony Rynek” w Dobrej inkaso, która została przyjęta przez Radę 
jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw------, głosy wstrzymujące-------. 
 
Uchwała Nr V/28/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z targowiska miejskiego 
„Zielony Rynek” w Dobrej inkaso stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
 

3) Zmiana uchwały dotyczącej ustalenia terminów płatności przez 
inkasentów inkaso 

 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski poinformował, że w Uchwale 

Nr XV/110/04 z dnia 23 listopada 2004 r. w sprawie ustalenia terminów 
płatności przez inkasentów § 2 otrzymuje brzmienie 
„Ustala się termin płatności opłaty targowej przez inkasenta na środę 
każdego tygodnia za okres od czwartku z poprzedniego tygodnia do środy 
po zakończeniu zbierania opłaty targowej w tym dniu.” 
Nie zgłoszono uwag. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak i przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz 
Nowakowski przekazali pozytywne opinie do przedstawionego projektu 
uchwały, które przyjęły obie Komisje. 
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Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w 
sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia terminów płatności przez 
inkasentów inkaso, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 
radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 
14 radnych, nie zgłoszono głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”. 
 
Uchwała Nr V/29/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia terminów płatności przez 
inkasentów inkaso stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 

4) Zwolnienia z podatków od nieruchomości 
 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski przedstawił propozycje 
zwolnień z podatku od nieruchomości: 
1. Budynki lub ich części, budowle oraz grunty zajęte na : 

1) prowadzenie działalności kulturalnej, 
2) prowadzenia działalności przeciwpożarowej 
3) prowadzenia zadań za zakresu kultury fizycznej i sportu a 

stanowiące własność komunalną gminy, 
4) prowadzenia zadań z zakresu pomocy społecznej, 
5) prowadzenia zadań z zakresu bezpieczeństwa i porządku publicznego 
 
z wyjątkiem zajętych na działalność gospodarczą. 

  
2. Budynki lub ich części oraz grunty zajęte na oczyszczalnie ścieków, 

wysypiska i składowiska śmieci. 
3. Budynki oraz grunty stanowiące własność Gminy Dobra o ile nie są we 

władaniu osób fizycznych, osób prawnych lub jednostek 
organizacyjnych nie mających osobowości prawnej, o których mowa w 
art. 3 ust. 1 ppkt 3 i 4 ustawy o podatkach i opłatach lokalnych z 
wyjątkiem zajętych na działalność gospodarczą. 

4. Grunty i budowle zajęte na targowisko. 
5. Budowle stanowiące własność Gminy Dobra związane z prowadzeniem 

działalności gospodarczej w zakresie odbioru nieczystości płynnych. 
6. Budowle wykorzystywane do bezpośredniego wytwarzania wody, 

rurociągi i przewody sieci rozdzielczej wody. 
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7. Budowle, budynki lub ich części oraz grunty stanowiące własność osób 
fizycznych zajęte na sprawowanie kultu religijnego.  

 
Wobec braku dyskusji przewodniczący Paweł Janicki poprosił o 

przedstawienie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

 
Również przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz 

Nowakowski oznajmił, iż Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w 
sprawie zwolnień z podatków od nieruchomości, która została przyjęta 
przez Radę jednogłośnie – „za” przyjęciem głosowało 14 radnych na 14 
radnych obecnych na sali podczas głosowania. 
 
Uchwała Nr V/38/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie zwolnień z podatków od nieruchomości stanowi załącznik nr 16 do 
protokołu. 
 
 
5) Wprowadzenie zwolnień od podatku od środków transportowych 

 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski postulował o zwolnienie od 

podatku od środków transportowych autobusy będące własnością Gminy 
Dobra wykorzystywane na potrzeby dowozu dzieci do szkół. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak oznajmił, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do projektu 
uchwały. 
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Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w 
sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od środków transportowych, 
która została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów 
„przeciw” i „wstrzymujących” – brak. 
 
Uchwała Nr V/31/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od środków transportowych 
stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
 
 

6) Wyrażenie zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży 
lokali mieszkalnych położonych w Dobrej Pl. J. Słowackiego 
 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski zaproponował projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
sprzedaży lokali mieszkalnych położonych w Dobrej Pl. J. Słowackiego 
informując, że dotyczyć będzie ona sprzedaży lokali w trzech blokach. 
Dodał, że w jednym bloku zostały wykupione wszystkie mieszkania. 
Wyjaśnił, iż wcześniej podjęta uchwała w tej sprawie posiadała termin 
ważności, który minął i obecnie proponowany jest projekt uchwały bez 
podawania terminu wykupu mieszkań. 
 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak oraz przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz 
Nowakowski przedstawili przyjęte pozytywne opinie w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali mieszkalnych 
położonych w Dobrej Pl. J. Słowackiego 
 

W związku z brakiem dyskusji przewodniczący Rady Miejskiej w 
Dobrej Paweł Janicki przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Wyniki głosowania: 
Za podjęciem uchwały opowiedziało się 14 radnych, 
Głosów przeciwnych – nie było,  
Głosów wstrzymujących się – nie było. 
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Jednogłośnie podjęta Uchwała Nr V/32/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 
22.02.2007 r. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny 
sprzedaży lokali mieszkalnych położonych w Dobrej Pl. J. Słowackiego 
stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 

7) Wyrażenie zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z 
udziałem w nieruchomości wspólnej 

 
 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski wnioskował o wyrażenie 

zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego nr 5 w budynku nr 1 wchodzącego 
w skład nieruchomości położonej w Dobrej przy Placu Juliusza 
Słowackiego, oznaczonej nr geodezyjnym 2086 o pow. 0,1084 ha, zapisanej 
w Księdze Wieczystej Nr 35329 wraz z udziałem wynoszącym 
68,32/1362,92 w nieruchomości wspólnej, w drodze przetargu. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z udziałem 
w nieruchomości wspólnej, która została przyjęta przez Radę jednogłośnie 
tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem 
głosowało 14 radnych, przeciw------, głosy wstrzymujące------. 
 
Uchwała Nr V/33/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz z udziałem 
w nieruchomości wspólnej stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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8) Powołanie Komisji Inwentaryzacyjnej 
 

Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski zaproponował powołanie 
Komisji Inwentaryzacyjnej w składzie: 

1) Jacek Gajewski – przewodniczący 
2) Aleksandra Bręńska 
3) Stanisław Stasiak 
4) Jerzy Olejnik  

Wyjaśnił, iż przedmiotem prac Komisji będzie sporządzanie spisów 
inwentaryzacyjnych niezbędnych do komunalizacji mienia. 
 
Nie zgłoszono pytań do propozycji. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 

Ignaczak poinformował o przyjęciu przez Komisję pozytywnej opinii do 
projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz Nowakowski 

oznajmił, iż również Komisja ta pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w 
sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej, która została przyjęta przez 
Radę jednogłośnie tj. za przyjęciem głosowało 14 radnych (obecnych na sali 
14 radnych). 
 
Uchwała Nr V/34/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 
 
 

9) Uchylenie uchwały dotyczącej utworzenia Środowiskowego  
Domu Samopomocy w Dobrej oraz nadania Statutu 

 
Burmistrz Dobrej p. Andrzej Piątkowski zaproponował uchylenie 

uchwały Nr XXVII/211/06 r. z dnia 29 września 2006 r. w sprawie 
utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Dobrej oraz nadania 
Statutu.  
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Burmistrz poinformował o wysokich kosztach związanych z dalszym 
zaadaptowaniem ośrodka zdrowia dla potrzeb ŚDS (wykonanie windy), na 
które gmina nie otrzyma dotacji. Powiadomił o możliwości przeniesienia 
Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrej do już 
wyremontowanych pomieszczeń. 

 
Radni nie zgłosili dodatkowych pytań do przedłożonych informacji i 

przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki poprosił 
przewodniczących Komisji o opinie do przedstawionego projektu uchwały.  
  

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak oznajmił, iż Komisja przyjęła pozytywną opinię do projektu 
uchwały. 

 
Radny Janusz Nowakowski również przedstawił pozytywną opinię 

Komisji Socjalno – Społecznej.  
 
Przewodniczący Paweł Janicki zarządził przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie. 
 
Rezultatem głosowania Rada Miejska w Dobrej jednogłośnie podjęła 
uchwałę tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących 
się – nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr V/35/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie uchylenia uchwały dotyczącej utworzenia Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Dobrej oraz nadania Statutu stanowi załącznik nr 20 do 
protokołu. 
 
 

10) Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 r. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Henryk Gręzicki przedstawił 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
na 2007 r.  
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Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak i Komisja Socjalno – Społecznej przedstawili o przyjęciu przez 
Komisję pozytywnych opinii do projektu uchwały. 

 
Przewodniczący Paweł Janicki zarządził głosowanie uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 r., która 
została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---, 
głosy wstrzymujące---. 
 
Uchwała Nr V/36/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 r. stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Do pkt 11: 

Wniosek w sprawie odwołania Sekretarza Dobrej 
 
Przewodniczący Paweł Janicki poprosił Burmistrza Dobrej o 

przedstawienie sprawy odwołania Sekretarza Dobrej.  
 

Burmistrz p. Andrzej Piątkowski przekazał na ręce przewodniczącego 
wniosek w sprawie odwołania Sekretarza Gminy. Wniosek stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu. Wniosek został odczytany przez 
przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej Pawła Janickiego. 

 
Burmistrz p. Andrzej Piątkowski zapewnił, że rozmawiał z 

sekretarzem na temat odwołania ze stanowiska i informował o zmianach 
na stanowiskach z-cy burmistrza i sekretarza. 
Przyznał, że sprawy kadrowe są bardzo trudne do rozwiązania. Przedstawił 
propozycje związane z możliwością przejścia Sekretarz Dobrej p. Bogdana 
Kmiecia na wcześniejszą emeryturę – na podstawie orzeczenia lekarskiego 
albo w związku z reorganizacją Urzędu (świadczenie przedemerytalne). 
Burmistrz poinformował, że na posiedzeniach Komisji Rady radni będą 
mieli możliwość wysłuchania wyjaśnień Sekretarza p. B. Kmiecia a na 
następnej sesji przedłoży projekt uchwały w sprawie odwołania sekretarza. 
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Do pkt 12: 
Zlecenie Komisji Rewizyjnej sprawdzenia prawidłowości 

wyborów sołtysa w sołectwie Długa Wieś. 
 
 

Przewodniczący Paweł Janicki przedstawił protest, jaki wpłynął na 
ręce przewodniczącego Rady Miejskiej w Dobrej a dotyczący wyborów 
sołtysa w sołectwie Długa Wieś. Protest stanowi załącznik nr 23 do 
protokołu. 
Zaproponował, aby w myśl ustawy o samorządzie gminnym oraz statutu 
Gminy Dobra zlecić Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Dobrej 
sprawdzenie prawidłowości wyborów.  
 
 Następnie przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii Komisji, 
ponieważ sprawa była omawiana na posiedzeniach Komisji Rady. 
 

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak – poparł propozycję przewodniczącego o przekazanie sprawy 
sprawdzenia prawidłowości wyborów Komisji Rewizyjnej.  
 

Również przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Janusz 
Nowakowski poinformował o przyjęciu przez Komisję opinii pozytywnej do 
propozycji przewodniczącego Rady.  

Przewodniczący Paweł Janicki zarządził przegłosowanie projektu 
uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej sprawdzenia prawidłowości 
wyborów sołtysa w sołectwie Długa Wieś. 
Rezultatem głosowania Rada Miejska w Dobrej podjęła uchwałę 
jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej 
przyjęciem głosowało 14 radnych, nie było głosów „przeciw” i 
„wstrzymujących się”. 
 
Uchwała Nr V/37/07 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 22.02.2007 r. w 
sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej sprawdzenia prawidłowości wyborów 
sołtysa w sołectwie Długa Wieś stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 
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Do pkt 13: 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 
 
 Burmistrz Dobrej oznajmił, że w sprawozdaniu są wnioski z zebrań 
wiejskich ok. 140. Zapewnił, że będzie zwołana Komisja, która odniesie się 
do zgłoszonych na zebraniach wniosków i wszyscy otrzymają odpowiedzi 
na piśmie. 
Następnie udzielił odpowiedzi: 

− w sprawie realizacji programu „Wszystko zaczyna się od marzeń” 
wyjaśnił, że na najbliższym wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 
(27.02.2007r.) zostanie przedstawiona dokładna informacja 
funkcjonowania programu oraz organizacji szkoły, 

− w sprawie oświetlenia do cmentarza oświadczył, że musi zostać 
sprawdzona możliwość wykonania, w przypadku założenia 
dodatkowej linii elektrycznej będzie to zbyt droga inwestycja, 
poprosił o cierpliwość w realizacji wniosku, tak jak w przypadku 
wykonania chodnika na placu w parku na Zamysłowie, 

− obcinkę drzew wykonuje gmina, w pierwszej kolejności pl. Wojska 
Polskiego, następne ulice później. Burmistrz wyraził opinię, że 
gmina powinna uzyskać środki z Zarządu Powiatowego Dróg oraz z 
GDDKiA na uporządkowanie drzew przy ulicach, których są 
zarządcami. 

− w sprawie przekazania budynku OSP w Dobrej wyjaśnił, że sprawa 
zostanie omówiona na zebraniu Zarządu OSP w Dobrej – 
04.03.2007 r., 

− wniosek w sprawie wykonania dywanika asfaltowego od cmentarza 
do Moczydeł nie może zostać zrealizowany, ponieważ wszystkie 
drogi gminne powinny zostać pokryte asfaltem. Zaproponował 
stworzenie harmonogramu, które z dróg w pierwszej kolejności 
powinny zostać wykonane. Oświadczył, że obecnie jest najgorszy 
czas na naprawianie dróg (nawiezieni żwiru), ze względu na pogodę. 

− wykonanie wodociągu we wsi Stawki zostało ujęte w programie 
Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji w Koninie. 
Wodociąg będzie wykonany w roku bieżącym. Dodatkowa 
odpowiedź zostanie przekazana ustnie lub pisemnie. Droga może 
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zostać wykonana po przyjęciu harmonogramu realizacji naprawy 
dróg. 

− wykonanie wodociągu we wsi Chrapczew i droga od „LINDY” do 
Szyman. Burmistrz przypomniał, ze wykonanie wodociągu zostało 
ujęte w budżecie gminy na 2007 r. Wodociąg ten włączony został do 
programu Międzygminnego Związku Wodociągów i Kanalizacji w 
Koninie. Obecnie wybór – ze środków gminy lub w 85% ze środków 
zewnętrznych to o jego realizacji musi zadecydować Rada. 

− droga, o której mówiła p. E. Makówka, a szczególnie część 
znajdująca się przy lesie bardzo długo wysycha, dlatego przy 
pomocy mieszkańców sołectw Chrapczewa i Szyman oraz osób 
zatrudnionych na prace publiczne w Zakładzie Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej, będą starania jej 
naprawienia, 

− rekultywacja drogi w Rzymsku zostanie wykonana ze środków 
przyznanych przez Fundusz Ochrony Gruntów Rolnych – 1,5 km w 
2007 r., natomiast 600 m droga z chodnikiem w Miłkowicach może 
zostać wykonana przy wykorzystaniu środków z Wielkopolskiego 
Programu Integracyjnego lub Leader+, zwrócił uwagę na bardzo 
wysoki koszt drogi – 900.000 zł, za które to środki można wykonać 
dłuższy odcinek drogi asfaltowej, 

− droga w Januszówce tj. – połączenie z drogą powiatową – zostaną 
podjęte rozmowy w sprawie wykupienie gruntu, aby można było 
zrealizować wniosek, 

− oświetlenie przy drogach wiejskich w newralgicznych miejscach 
zostanie założone, jeśli nie będzie potrzeby wykonania dodatkowych 
linii energetycznych i niezbyt wysokie koszty, 

− wycinka krzewów i drzew przy drogach gminnych i powiatowych 
jest do wykonania w całej gminie. Od 1 marca br. w ramach prac 
publicznych zostaną zatrudnione 4 osoby, które miedzy innymi 
zajmą się tymi pracami. Uzyskane z wycinki drzewa będą 
przeznaczone do sprzedaży. 

 
Pan Zbigniew Bartosik – radny Rady Powiatu Tureckiego 

poinformował, że przekaże p. Woźnickiej wniosek w sprawie naprawy 
przepustów pod powiatową drogą asfaltową w okolicach Woli Piekarskiej. 
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Oznajmił, że w połowie miesiąca marca radni powiatowi objadą powiat w 
celu pozyskania informacji o jakości dróg w powiecie. 
Stwierdził, że razem z radnymi powiatowymi do objazdu zaproszeni zostaną 
przedstawiciele gminy. 
 
  
 
Do pkt 14: 

Wolne wnioski. 
 
 Burmistrz p. Andrzej Piątkowski poinformował o propozycji 
spotkania się przedstawicieli gminy Dobra z władzami powiatu, w celu 
propozycji współpracy oraz przedstawieniem oczekiwań gminy. Oświadczył, 
że w poprzednich kadencjach gminy Dobra i Przykona traktowane były po 
macoszemu przy naprawach dróg. 
Przedstawił informację o braku dostarczenia śmieci do składowiska w 
Prażuchach. Oznajmił, że w przypadku niedostarczenia przez gminę 
odpowiedniej ilości śmieci, gmina na koniec roku będzie musiała zapłacić 
różnicę.  

Burmistrz poinformował o przeprowadzonych rozmowach z firmą 
EKO-GAB 
Zaproponował przekazanie wszystkim mieszkańcom gminy informacji o 
cenach wywozu nieczystości przez EKO-GAB i Przedsiębiorstwo Gospodarki 
Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej, aby zdecydowali o korzystniejszym 
podpisaniu umów. Dodał, że firma EKO-GAB z Kawęczyna nie wywozi 
nieczystości do Prażuch, jednak gmina nie może cofnąć wydanej decyzji o 
możliwości wywozu nieczystości z terenu gminy. 
 
 Pani Barbara Chorąziak zapytała, co z pojemnikami, które 
mieszkańcy otrzymali od firmy EKO-GAB? 
 
 Przewodniczący Paweł Janicki odpowiedział, że mieszkańcy mogą 
wypowiedzieć umowę, by podpisać nową umowę. 
 
 Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Wiesław 
Ignaczak poinformował o zawarciu umów na wywóz nieczystości w 
sołectwie Żeronice oraz o cenach pobieranych przez dwa zakłady. 
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Burmistrz dodał, że koszt wywozu przez PGKiM w Turku to kwota 3,77 zł 
za 1m3 od dnia 01.06.2007 r. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Paweł Janicki poprosił 
burmistrza p. Andrzeja Piątkowskiego, burmistrza poprzedniej p. Mariannę 
Ochocką i radnego powiatowego p. Zbigniewa Bartosika o wręczenie 
podziękowań wszystkim sołtysom zakończonej kadencji 2003 – 2007. 
W podziękowaniu za pracę wręczono sołtysom pisma gratulacyjne wraz 
upominkami. 
         
 
Do pkt 15: 

Zamknięcie obrad. 
 

W związku z tym, że porządek V Sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 
wyczerpany przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Janicki o godz. 1855 
zakończył V sesję Rady Miejskiej Dobrej dziękując wszystkim za przybycie i 
udział w obradach Rady. 
 
(Taśma magnetofonowa, na którą został nagrany przebieg sesji, znajduje się w biurze Rady 
i będzie przechowywana przez okres 5 lat) 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
      Protokołowała:                                                     Przewodniczył : 
                                Przewodniczący 
       I n s p e k t o r                  Rady Miejskiej 

/-/Barbara Kominiarczyk                                 /-/ Paweł Janicki  

 

 


